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Zápis

z jednání Valné hromady místní akční skupiny

MAS Vizovicko a Slušovicko, o.p.s.

Datum a čas konání: 7. 3. 2023, 16:00 hodin

Místo konání: Kulturní dům Beseda, Jasenná 763 13

Program:

1. Zahájení
2. Kontrola usnášeníschopnosti, volba zapisovatele a ověřovatele
3. Informace o činnosti MAS
4. Schválení partnerských příspěvků na rok 2023
5. Hospodaření MAS a návrh rozpočtu na rok 2023
6. PRV v přechodném období
7. Programový rámec IROP 21+
8. Programový rámec OPTAK
9. Diskuze, závěr

1. Zahájení
Úvodní slovo pronesl ředitel společnosti a vedoucí zaměstnanec pro realizaci SCLLD Ing.
Pavel Elšík, který přivítal na jednání všechny přítomné.

2. Kontrola usnášeníschopnosti, volba zapisovatele a ověřovatele
Proběhla kontrola usnášeníschopnosti:

Zájmová
skupina

Přítomní/celkem partnerů
zájmové skupiny

Procent z celkového počtu
zájmové skupiny

Procent z celkového počtu
partnerů

CSVZ 11 17 23,40 %
SSS 6 10 12,77 %
MO 20 21 42,55 %
ZSO 7 16 14,89 %
PO 3 6 6,38 %

celkem 47 70 67,14 %

Zasedání VH je v tomto případě usnášeníschopné v daném počtu přítomných s tím, že
žádná ze zájmových skupin nepředstavuje více než 49 % hlasovacích práv.

Následně představil pan Elšík program jednání a navrhl doplnění programu o bod
Programový rámec OPTAK, jelikož v průběhu dne došly MAS důležité informace k tomuto
OP. Dále navrhl zapisovatelem VH Ing. Marii Ponížilovou a ověřovatelem zápisu PhDr.
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Danu Daňovou a vyzval k hlasování – schváleno - viz usnesení VH. (1/VH1/23,
2/VH1/23 a 3/VH1/23)

3. Informace o činnosti MAS
Pavel Elšík shrnul aktuální informace o činnosti MAS. Informoval partnery o aktuálním
počtu projektů, které má MAS v administraci - 109 (PRV 88, IROP 18, OPŽP 3) v celkové
výši dotace přesahující 43 mil. Kč, což v průměru odpovídá cca 2150 Kč/obyvatel.
Shrnul stav projektů v PRV, IROP, OPŽP. Byly prezentovány videa o úspěšných projektech
IROP a PRV. Uvedl, že u projektu na Režie byla proplacena ŽOP a již je schválena alokace
pro nové PO. V případě podaného projektu na OPZ+ stále čekáme na výsledek hodnocení.
Také byly stručně shrnuty informace o projetku MAP III a následné přípravě MAP IV, ale
také o projektu Šablony NNO. Paní Nezvalová informovala o průběhu příjmů žádostí o
dotaci na Kotlíkové dotaci a NZÚ Light.
VH vzala na vědomí informace o činnosti MAS. Proběhlo hlasování viz usnesení VH.
(4/VH1/23)

Po příchodu partnera proběhla kontrola usnášeníschopnosti:

Zájmová
skupina

Přítomní/celkem partnerů
zájmové skupiny

Procent z celkového počtu
zájmové skupiny

Procent z celkového počtu
partnerů

CSVZ 12 17 25,00 %
SSS 6 10 12,50 %
MO 20 21 41,67 %
ZSO 7 16 14,58 %
PO 3 6 6,25 %

celkem 48 70 68,57 %

Zasedání VH je v tomto případě usnášeníschopné v daném počtu přítomných s tím, že
žádná ze zájmových skupin nepředstavuje více než 49 % hlasovacích práv.

4. Schválení partnerský příspěvků na rok 2023
Byla připomenuta výše partnerských příspěvků pro obce 15,- Kč na obyvatele, pro
neziskový sektor 200,- Kč na rok a pro fyzické osoby a podnikatele 2 000,- Kč na rok.
Partneři byli vyzváni k vyjádření, zda by se měla výše v některém sektoru změnit. Nikdo
z přítomných však neměl jiný návrh. Partneři byli vyzváni ke schválení. Proběhlo
hlasování viz usnesení VH. (5/VH1/23)
Faktury za partnerský příspěvek budou zaslány v květnu a bude primárně využito zaslání
datovou schránkou.

5. Hospodaření MAS a návrh rozpočtu na rok 2023
VH byla seznámena s plněním rozpočtu roku 2022 a s rozpočtovým výhledem
organizační složky na rok 2023 ve středisku AD. Informoval také o prodloužení projektu
Režie MAS (do 31. 7. 2023) a schválené alokaci pro navazující projekt, který bude
zajišťovat financování MAS v novém programovém období. Tato alokace může být dále
navýšena pokud se MAS zapojí do dalších OP (např. OPTAK, OPŽP). Pan Elšík představil i
myšlenku dotačního titulu malý Leader, který by byl zaměřen na podporu komunitních
akcí neziskových organizací, přičemž rozdělované prostředky by pocházely z vlastní
činnosti MAS. Proběhlo hlasování viz usnesení VH. (6/VH1/23 a 7/VH1/23)
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6. PRV v přechodném období
Ondřej Štach představil tabulku rozdělení alokace PRV v programovém období 2014 -
2020 v přechodném období. Díky dobrému čerpání jsme získali navíc 5 648 170 Kč a
následně 2 927 500 Kč. Celkem bylo podpořeno 87 projektů, průměrná dotace je 225 tis.
Kč. Nevyčerpaná alokace u zemědělců je 53 473 Kč, podnikatelé 105 090 Kč a čl. 20
zůstatek je 299 269 Kč. V případě příjmů projektů bude podpořen i hraniční projekt v
plné částce, tím by byla navýšena alokace MAS. Navrhujeme vyhlásit výzvu číslo 8 pro
fichi číslo 6 s celkovou alokací 457 832 Kč. Proběhlo hlasování o schválení rozdělení
nevyčerpané alokace PRV pro programové období 2014 – 2020 a přechodné období pro
vyhlášení 8. výzvy- viz usnesení. (8/VH1/23)
Pan Štach představil harmonogram výzvy. V novém období bude změněn název na
Společná zemědělská politika. Alokace SZP pro MAS VaS je 13 115 000 Kč. Oblasti
podpory by měly zůstat stejné jako v předchozím období, pouze u podnikatelů dochází k
vyjasňování mezi SZP a OPTAK.

7. Programový rámec IROP 21+
Pan Elšík představil podporované oblasti IROP, přičemž uvedl, že pouze u 3 oblastí je
vyhlášena výzva a jsou tedy známá konkrétní pravidla. Představil také návrh vybraných
oblastí, které vybrali starostové při semináři IROP a vyzval k diskuzi. Pan Červenka
(zástupce ŘKF Vizovice) se vyjádřil k zařazení oblasti Kulturní památky a informoval o
plánovaných projektech. Další diskuze se vedla u oblasti Hasičů. Někteří členové byly
toho názoru, že hasiči mají dostatek podpory z jiných zdrojů (obecní, krajské, národní), a
není nutné je zařazovat mezi podporovaná témata. Nakonec se většina partnerů shodla
na zařazení výše uvedených oblastí.

Na základě diskuze, zjištěné absorpční kapacity, výstupů ze setkání starostů a konzultací
s potenciálními žadateli byly vybrány následující oblasti:

● Infrastruktura pro bezpečnou nemotorovou dopravu
● Veřejná prostranství
● Sociální služby
● Cestovní ruch
● Podpora jednotek sboru dobrovolných hasičů kategorie II, III, V
● Revitalizace kulturních památek

Po výběru podporovaných oblastí byl představen návrh rozdělení alokace. Pavel Elšík
uvedl, že v první fázi je třeba naplánovat rozdělení 70% alokace, což odpovídá cca 27 mil.
Kč. Proběhla diskuze, přičemž oproti návrhu nedošlo k žádným změnám.

Číslo a název opatření Aktivita Alokace (CZV)

1 - DOPRAVA Infrastruktura pro bezpečnou
nemotorovou dopravu

11 150 971 Kč

2 - VEŘEJNÁ INFRASTRUKTURA Zelená infrastruktura ve veřejném
prostranství měst a obcí

2 000 000 Kč
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3 - VZDĚLÁVÁNÍ Infrastruktura základních škol ve vazbě na

odborné učebny a rekonstrukce učeben
neúplných škol

7 000 000 Kč

4 - HASIČI Podpora jednotek sboru dobrovolných

hasičů kategorie jednotek požární
ochrany II, III a V

2 000 000 Kč

5 - SOCIÁLNÍ SLUŽBY Infrastruktura pro sociální služby 1 000 000 Kč

6 - KULTURA Revitalizace kulturních památek 3 000 000 Kč

7 - CESTOVNÍ RUCH Veřejná infrastruktura udržitelného
cestovního ruchu

1 000 000 Kč

Pavel Elšík uvedl, že vzhledem k připravenosti projektů budou v první fázi vyhlášeny
výzvy zaměřené na bezpečnost dopravy a vzdělávání. Proběhlo hlasování viz usnesení
VH. (9/VH1/23)

8. Programový rámec OPTAK
Byly představeny základní informace o programovém rámci OPTAK, výše schválené
alokace a termín předložení PR. Byla také představena šablona PR, systém vyhlášení
výzvy a administrace žádostí o dotaci. Partneři byli vyzváni ke schválení. Proběhlo
hlasování viz usnesení VH. (10/VH1/23)

9. Diskuse a závěr
Pavel Elšík uvedl, že zaměstnanci kanceláře absolvují průběžně vzdělávací kurzy a
semináře, aby zvyšovali své kompetence nejen v oblasti dotačních pravidel, či
projektového řízení, ale také digitálních kompetencí. Proběhla ukázka aplikace Tabidoo a
dalšího software.
Byl vznesen dotaz jaké strategické dokumenty je MAS schopna zpracovat. Pavel Elšík
uvedl, že mezi tyto dokumenty patří především plány rozvoje obce a plány rozvoje
sportu. Proběhlo poděkování za kotlíkové dotace a NZÚ Light pro občany a také
konzultace pro obce.
Na závěr pan Elšík poděkoval všem členům za pozornost, aktivní přístup a účast na
jednání VH.

Vizovice 7. 3. 2022

Zapsala: v.r. Ing. Marie Ponížilová

Ověřil: v.r. PhDr. Dana Daňová


